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Protokół Nr XXXVIII/2023 

z sesji Rady Powiatu w Pleszewie 

w dniu 30 czerwca 2023 r., 

o godz. 12:00, w siedzibie Starostwa Powiatowego w Pleszewie, 

przy ul. Poznańskiej 79, (sala sesyjna nr 206). 

 

W sesji udział wzięli Radni oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności 

(odpowiednio zał. nr 1 i 2 prot.). 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – dokonując otwarcia 

XXXVIII sesji Rady Powiatu w Pleszewie powitał zebranych na obradach Radnych, Starostę 

wraz z Zarządem, Komendantów i Inspektorów Powiatowych Służb, Inspekcji i Straży, 

Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Gmin, Dyrektorów, Kierowników Jednostek 

Organizacyjnych Powiatu, Prezesa PCM w Pleszewie, wszystkich biorących udział 

w transmisji on – line, a także Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej 

w Pleszewie, Powiatowego Inspektora Sanitarnego, Jolantę Ulatowską,  Prezes Oddziału 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Pleszewie, Beatę Roszak oraz wszystkich 

zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, na 19 Radnych 

w obradach uczestniczy 15 (zał. nr 1 prot.), nieobecność zgłosili Radni: Michał Kaczmarek, 

Mirosław Kuberka, Mirosław Maruszewski .  

Poprosił wszystkich zebranych o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięci zmarłego Piotra 

Kopczyńskiego, Radnego Rady Powiatu w Pleszewie IV i VI kadencji, 

wiceprzewodniczącego  Rady Powiatu  tej kadencji.  

 

Ad. 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Radni 

wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali porządek obrad (zał. nr 3 prot.). Zapytał, czy są 

propozycje zmiany porządku obrad.  

 

Wobec braku uwag do przedłożonego porządku obrad zamknął dyskusję w tym punkcie.  

 

Rada Powiatu przyjęła do realizacji porządek obrad (zał. nr. 3 prot.). Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 14 kwietnia 

2023 roku oraz protokołu XXXVII sesji Rady Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 5 maja 

2023 roku. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że 

protokoły były dostępne do wglądu w Biurze Rady. Wobec braku uwag do protokołu 

zarządził głosowanie kolejno protokołu z XXXVI sesji Rady Powiatu w Pleszewie VI 

kadencji, w dniu 14 kwietnia 2023 roku oraz protokołu z XXXVII sesji Rady Powiatu 

w Pleszewie, w dniu 5 maja 2023 roku. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie przyjęła, jednogłośnie (15 głosów „za”), protokół z  XXXVI sesji 

Rady Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 14 kwietnia 2023 roku. Uwag nie zgłoszono. 

 

Lista głosowania imiennego Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVI sesji Rady 

Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 14 kwietnia 2023 r. stanowi załącznik 

nr 4 protokołu. 

  

Rada Powiatu w Pleszewie przyjęła, jednogłośnie (15 głosów „za”), protokół z  XXXVII sesji 

Rady Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 5 maja 2023 roku. Uwag nie zgłoszono. 

 

Lista głosowania imiennego Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVII sesji Rady 

Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 5 maja 2023 r. stanowi załącznik nr 4a protokołu. 

  

Ad. 4 

Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu w okresie od poprzedniej sesji (zał. nr 5 prot.). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że 

sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu w okresie od poprzedniej sesji przekazano 

Radnym wraz z materiałami sesyjnymi.  

 

Starosta Pleszewski, Maciej Wasielewski – w uzupełnieniu przedstawił informację 

z posiedzenia Zarządu w dniu 30  czerwca 2023 roku. Podczas posiedzenia w dniu 

30 czerwca  2023 r. Zarząd pozytywnie zaopiniował autopoprawkę do projektu uchwały Rady 

Powiatu w Pleszewie w sprawie zmiany budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2023 rok.  

Proponowana w ramach autopoprawki zmiana dotyczy wycofania z budżetu kwoty 1850 

000zł z przeznaczeniem na remont drogi powiatowej na odcinku Taczanów Drugi – Karmin 

ponieważ nie udało się podpisać umowy z Lasami Państwowymi. Umowa zostanie podpisana 

w najbliższy wtorek, godz. 10:00. Wymogom formalnym należy sprostać i w związku 

z powyższym należy wycofać środki a przedmiotowa umowa zostanie podpisana w dniu jak 

powyżej. Środki zostaną wprowadzone na najbliższej sesji ponownie do budżetu po 

podpisaniu umowy dofinansowania przedmiotowego zadania. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poprosił o zgłaszanie 

pytań i uwag do przedłożonego sprawozdania Starosty.  

 

Uwag nie zgłoszono.  

Rada Powiatu w Pleszewie przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu w okresie 

od poprzedniej sesji stanowiące załącznik nr 5 protokołu.  
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Ad. 5 

Ocena stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Pleszewskiego w roku 2022  

(zał.6 prot.). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że  Ocenę 

stanu sanitarnego i sytuację epidemiologiczną Powiatu Pleszewskiego w roku 2022 

rozpatrywała Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady 

Powiatu w Pleszewie. Komisji przewodniczył, Mirosław Maruszewski. W posiedzeniu 

komisji uczestniczyła Pani Jolanta Ulatowska, Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej w Pleszewie. Poprosił o zgłaszanie pytań i uwag do przedłożonego 

materiału.  

 

Do przedłożonego sprawozdania uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec braku uwag zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie przyjęła przez aklamację Ocenę stanu sanitarnego i sytuację 

epidemiologiczną Powiatu Pleszewskiego w roku 2022 stanowiącą załącznik nr 6 protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – podziękował Pani Jolancie 

Ulatowskiej, Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Pleszewie za  

szczegółową analizę  tematu podczas posiedzenia merytorycznej komisji.  

 

Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Pleszewie, Jolanta 

Ulatowska – przedstawiła komunikat, że z dniem 1 lipca 2023r. kończy się stan zagrożenia 

epidemiologicznego związanego z wirusem covid – 19. Ponadto poinformowała, że dostępne 

są bezpłatne szczepienia HPV - przeciwko brodawczakowi. Jest to wirus onkologiczny 

i powoduje raka szyjki macicy. Skierowany jest dla chłopców oraz dziewczynek urodzonych 

w roku 2011  do 2012. Szczepionka jest bezpieczna oraz skuteczna ale wiadomo, że 

u niektórych osób może spowodować działania niepożądane. Zachęca do skorzystania 

z bezpłatnych szczepionek.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że 

analogiczne szczepienia przeprowadzono wcześniej w Gminie Gołuchów. 

  

Ad. 6 

Informacja nt. realizacji zadań Powiatu Pleszewskiego z zakresu pomocy społecznej w 2022 

roku (zał. nr 7 prot.) oraz nt. zasobów pomocy społecznej (zał. nr 8 prot.). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że  

sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pleszewie za 2022 

rok oraz Ocenę zasobów pomocy społecznej Powiatu Pleszewskiego rozpatrywała Komisja 

Zdrowia Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu w Pleszewie. 

Komisji przewodniczył, Mirosław Maruszewski. W posiedzeniu komisji uczestniczyła Pani 
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Grażyna Kaczmarek, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pleszewie. 

Poprosił o zgłaszanie pytań i uwag do przedłożonego materiału.  

 

Do przedłożonych w/w sprawozdań uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec braku uwag zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie przyjęła przez aklamację Sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pleszewie za 2022 rok (zał. nr 7 prot.) oraz 

Ocenę zasobów pomocy społecznej Powiatu Pleszewskiego za rok 2022 (zał. nr 8 prot.). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – podziękował Pani 

Grażynie Kaczmarek,  Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pleszewie za 

szczegółową analizę  tematu podczas posiedzenia merytorycznej komisji. 

 

Ad. 7 

Informacja o realizacji zadań przez Powiatowy Urząd Pracy w Pleszewie oraz sytuacji na 

rynku pracy (zał. nr. 9 prot.). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że  

Sprawozdanie z realizacji Programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku 

pracy w Powiecie Pleszewskim w latach 2021– 2025 za rok 2022 rozpatrywała Komisja 

Zdrowia Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu w Pleszewie. 

W posiedzeniu komisji uczestniczył Pan Dyrektor PUP w Pleszewie, Piotr Janiak oraz 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Pleszewie, Katarzyna Trawińska. Poprosił 

o zgłaszanie pytań i uwag do przedłożonego materiału.  

 

Do przedłożonego sprawozdania uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec braku uwag zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie przyjęła przez aklamację Sprawozdanie z realizacji Programu 

promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy w Powiecie Pleszewskim w latach 

2021– 2025 za rok 2022 stanowiące załącznik nr 9 protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – podziękował Panu 

Piotrowi Janiakowi,  Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy  Pleszewie w Pleszewie za 

szczegółową analizę  tematu podczas posiedzenia merytorycznej komisji. 

 

Ad. 8  

Sprawozdanie  z realizacji Programu współpracy Powiatu Pleszewskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze działalności pożytku 

publicznego w roku 2022 (zał. nr. 10 prot.). 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że  

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Pleszewskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze działalności pożytku 

publicznego w roku 2022  rozpatrywała Komisja Oświaty, Kultury i Sportu Rady Powiatu 

w Pleszewie. Komisji przewodniczył, Zbigniew Duszczak. Poprosił o zgłaszanie pytań i uwag 

do przedłożonego materiału.  

 

Do przedłożonego sprawozdania uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec braku uwag zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie przyjęła przez aklamację Sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy Powiatu Pleszewskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

działającymi w sferze działalności pożytku publicznego w roku 2022  stanowiące załącznik nr 

10 protokołu. 

 

Ad. 9  

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez: Nadzór Wodny w Pleszewie, Nadzór Wodny  

w Jarocinie, Nadzór Wodny w Krotoszynie, Nadzór Wodny w Kaliszu, Nadzór Wodny 

w Koninie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie na obszarze Powiatu 

Pleszewskiego w 2022  roku ( zał. nr. 11, 12, 13, 14, 15). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek –  powitał Kierownika 

Nadzoru Wodnego w Pleszewie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, 

Magdalenę Bartczak. W/w sprawozdania rozpatrywała Komisja Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa Rady Powiatu w Pleszewie. Komisji Przewodniczył, Krystian Klak. 

Radni otrzymali sprawozdania nadzorów wraz z materiałami sesyjnymi.  

Poprosił o zgłaszanie pytań i uwag do przedłożonego materiału.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec braku uwag zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie przyjęła przez aklamację sprawozdania z działań podejmowanych 

przez: Nadzór Wodny w Pleszewie, Nadzór Wodny  w Jarocinie, Nadzór Wodny 

w Krotoszynie, Nadzór Wodny w Kaliszu, Nadzór Wodny w Koninie Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie na obszarze Powiatu Pleszewskiego w 2022 roku. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok  

- przedstawienie raportu o stanie Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok (zał. nr 16 prot.), 

- debata nad raportem o stanie Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok, 

- głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Pleszewie wotum 

zaufania.  
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Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Zarząd 

Powiatu przedłożył Radzie Powiatu raport o stanie Powiatu w ustawowym terminie. Raport 

przesłano Radnym Powiatu. Oryginał raportu dostępny był do wglądu w Biurze Rady.  

Raport opublikowano w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej 

Starostwa. Zwrócił się do Starosty Pleszewskiego, Macieja Wasielewskiego o przedstawienie 

Raportu o stanie Powiatu Pleszewskiego za rok 2022. 

 

 Starosta Pleszewski, Maciej Wasielewski – poinformował, że raport o stanie Powiatu 

opracowywany jest corocznie. Obowiązek ten nakłada ustawa o samorządzie powiatowym. 

Niniejszy raport został opracowany przez Zarząd Powiatu i w ustawowym terminie 

przedłożony Radzie Powiatu. Raport zawiera wszystkie elementy, które wskazuje ustawa. 

Przedstawił raport o stanie Powiatu zgodnie z załącznikiem nr 16 protokołu. Raport zawiera 

ponad 140 ponumerowanych stron. Radni otrzymali raport w ustawowych terminach oraz 

został zamieszczony na stronie internetowej Starostwa gdzie istniała możliwość 

szczegółowego zapoznania się z tym materiałem. Raport znacznie przekracza zakres 

ustawowy związany z wykazem dot. działalności Zarządu,, szeregu polityk, programów, 

strategii, realizowanych uchwał rady. W raporcie  uwzględniono 18 bloków tematycznych. 

Są to różne dziedziny życia Powiatu, w których opisano zadania zrealizowane przez Zarząd 

Powiatu  w roku 2022. Ogółem Powiat realizował 16 różnych strategii, programów. W ub.r. 

wykonano 69 uchwał, które zostały przyjęte przez Radę Powiatu. Wszystkie działania były 

realizowane w ramach środków budżetu, którymi dysponowano. Warto zauważyć, że od 

szeregu lat udaje się utrzymywać bardzo wysoki wskaźnik inwestycji przy czym w ub. i br.  

30% środków na inwestycje przekazano z budżetu Powiatu. Inwestycje w powiecie 

odzwierciedlają stan dróg, szpitala, szkół, DPS. Przedmiotowy wskaźnik jest bardzo istotny 

i bardzo ważne jest utrzymanie go na niezmienionym poziomie w latach przyszłych. W roku 

2023 jest pewność utrzymania wskaźnika na wysokim poziomie. W roku 2022 planowano 

budżet na poziomie 111 000 000zł, zrealizowano w wysokości 107 000 000zł, co stanowi 

96% wykonania. Wydatki zaplanowano na poziomie 126 000 000zł, wykonano na poziomie 

120 000 000zł, co stanowi 96% wykonania. W ostatnich 3 latach poczyniono bardzo duże 

inwestycje w kwocie ogólnej wynoszącej ponad 53 000 000zł, zaś odrębnie w roku 2022 

inwestycje zrealizowano za kwotę 28 000 000zł. Nie udało by się zrealizować inwestycji, 

gdyby nie środki zewnętrzne. Pomimo dużych nakładów na inwestycje spłacane jest 

systematycznie zadłużenie Powiatu. Z kwoty zadłużenia w wysokości 50 000 000zł w latach 

poprzednich na koniec 2022 r. udało się obniżyć tą wielkość do  39 000 000zł. Na realizację 

inwestycji drogowych w 2022 roku wydatkowano ok. 15 000 000zł. Środki na inwestycje 

stanowiły w części środki budżetu Powiat, środki w wysokości 380 000zł stanowiły środki 

partycypowanie z gmin w realizacji inwestycji drogowych w gminach na drogach 

powiatowych. Pragnie podziękować Radnym Miejskim, Wójtom, Burmistrzom  za wsparcie. 

Podkreślił, że nie zdarzyła się też sytuacja, aby odmówiono wsparcia finansowego w tej 

kwestii. Ponadto Powiat otrzymał na realizację inwestycji środki z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg w kwocie 2700 000zł. Podkreślił, że po raz pierwszy udało się również 

nawiązać współpracę z Lasami Państwowymi (Nadleśnictwo Taczanów) skąd pozyskano 

wsparcie na remont drogi powiatowej Taczanów Drugi – Karmin. W b.r. pozostały ciąg 

drogi zostanie wyremontowany. Pozyskane środki zewnętrzne z Rządowego Funduszu 
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Rozwoju Dróg zostały przekazane na I etap rozbudowy drogi Dobrzyca – Koźmin 

Wielkopolski. Wartość tej inwestycji wyniosła 3200 000zł. Wojewoda dofinansował 

inwestycję w 80%, zaś pozostałe środki pochodziły z budżetu Powiatu oraz Gminy 

Dobrzyca. Powiat pozyskał środki z Funduszu Leśnego na I odcinek drogi powiatowej 

Taczanów Karmin, odcinek 1,5 km od strony miejscowości Karmin. Dofinansowanie 

z Funduszu Leśnego wyniosło 90%. Podziękował Wojewodzie oraz Lasom Państwowym za 

wsparcie, bo gdyby nie wysokie dofinansowanie to inwestycji by nie realizowano, a były one 

konieczne. W r. ub. wykonano przebudowę ul. Piaski w m. Zielona Łąka. Inwestycję 

w  wysokości 3500 000zł wykonano ze środków Powiatu oraz MiG Pleszew. Ogółem w r. 

ub.  przebudowano 10 km powiatowych dróg oraz 2,6 km nowych odcinków chodników 

i ponad 2 km nowych ścieżek rowerowych. Inwestycji drogowych było o wiele więcej , ale 

najważniejsze stanowią jak powyżej. Niezwykle ważną inwestycję stanowi PCM 

w Pleszewie. Powiat w szpital zainwestował  w roku 2022 znaczne  środki. Łącznie 

inwestycje w roku 2022 pochłonęły prawie 16 000 000zł. Rozbudowa Bloku Operacyjnego – 

pierwszy etap oddziału anestezjologii wyniósł prawie 8000 000zł. Środki na inwestycję 

pochodziły z budżetu Powiatu lecz jedynie częściowo ponieważ w budżecie Powiatu były 

środki na koncie w wysokości 6000 000zł pochodzące z rządowego funduszu. Przedmiotowe 

środki przekazano w ub.r. do PCM w Pleszewie  z przeznaczeniem na realizację planowanej 

inwestycji. Inwestycję wsparło MiG Pleszew w kwocie 1000 000zł. Podziękował 

samorządowi za wsparcie. Kolejna inwestycja realizowana w szpitalu to przebudowa całej 

infrastruktury energetycznej. Inwestycja była potrzebna ponieważ szpital posiadał całe 

zasilanie jeszcze z okresu jego powstania (lata 80). Ponieważ szpital jest rozbudowywany 

potrzebuje więcej energii i aby zabezpieczyć go pod względem energetycznym 

i zabezpieczyć bezpieczeństwo podopiecznym, pacjentom przebudowano całkiem nowe 

zasilanie – nową transformatorownię. Koszt tego zadania wyniósł 2400 000zł. W ramach 

Polskiego Ładu pozyskano 5000 000zł na wymianę całej stolarki okiennej i drzwiowej. 

Wymieniono na nowe wszystkie okna i drzwi, których było razem 400 i koszt wymiany 

wyniósł ok. 4000 000zł, przy czym wraz z transformatorami kwota wyniosła ponad 6000 

000zł. Inwestycję wsparto kwotą 5000 000zł pochodzącą z budżetu państwa. W szpitalu 

przebudowano również pracownię patomorfologii.  Koszt tej przebudowy wyniósł 1000 

300zł. Ponadto zakupiono nowy rezonans magnetyczny, który kosztował niecałe 7500 000zł. 

Obie inwestycje prawie w całości zostały sfinansowane z budżetu Wojewody w kwocie 9200 

000zł z funduszu covidowego. Była to jedna z największych kwot w Wielkopolsce. 

Aktualnie duże środki przeznaczane są inwestycje dokonywane w powiatowych placówkach 

oświatowych. W ub. r.  na modernizację ZST i CKZ łącznie wydatkowano ponad 7000 

000zł, w tym środki w kwocie 4000 000zł  stanowiły wsparcie z Urzędu Marszałkowskiego. 

W ramach inwestycji wyremontowano wewnątrz ZST w Pleszewie: wymiana wszelkich 

instalacji, nowe okładziny ścienne, podłogowe. Radni mieli możliwość obejrzenia szkoły po 

przeprowadzonym remoncie. Ponadto w ramach przedmiotowej inwestycji doposażono CKZ 

w nowe maszyny, którym aktualnie pracują lokalni przedsiębiorcy. Powiatu nie było stać na 

zakup nowoczesnych maszyn, ale ponieważ uzyskano wsparcie z Urzędu Marszałkowskiego 

maszyny są na stanie. Każda z maszyn kosztuje prawie 0,5 mln zł. Firma Famot wspiera 

Powiat w szkoleniu uczniów powiatowych szkół, dysponuje wykwalifikowanymi 

instruktorami, którzy potrafią na tych maszynach pracować. Można dzisiaj powiedzieć, że 
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młodzież jest kształcona na bardzo wysokim poziomie. Wykonane remonty kosztowały ok. 

5000 000zł., przy czym przy takich dużych remontach szereg środków wydatkowano na nie 

przewidziane rzeczy. Po modernizacji szkoły ustalono wspólnie z Radnymi, żeby zakupić 

nowe stoły, ławki, krzesła, szafki dla każdego ucznia. Na to wyposażenie wewnątrz 

wydatkowano 1000 000zł. Dzisiaj Zespół Szkół Technicznych w Pleszewie wygląda jak 

należy. Nie będzie wymieniał zakupu nowego sprzętu ponieważ wszyscy mieli możliwość 

tego zobaczenia.    

Inwestycje, które rozpoczęto w PCM Pleszew, szkołach i drogach, to można powiedzieć, że 

są to dopiero takie pierwsze etapy ponieważ dzisiaj wiadomo, że inwestycje są 

kontynuowane.   W PCM trwa przebudowa bloku operacyjnego za kwotę kolejnych 

14 000 000zł, a przetarg jest rozstrzygnięty na 28 000 000zł. W ub. środę Pan Prezes Błażej 

Górczyński podpisał umowę z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego i wsparł 

doposażenie szpitala kwotą 9000 000zł, pozostałą część dołożył szpital. Podkreślił, że widać, 

jak aktywnie szpital działa sam. Nadal będą kontynuowane inwestycje w placówkach 

oświatowych. Przykładem jest ZST gdzie rozpoczęły się już rozbudowy, otoczenie 

z zewnątrz, fotowoltaika, pompy ciepła. W ZSUG w ramach planowanej inwestycji 

wykonana zostanie nowa cała nawierzchnia do parkowania, kostka, nowe parkingi, remont 

hali sportowej, wymiana całej infrastruktury, znajdującej się pod ziemią. Koszty poniesione 

na zaplanowane remonty w placówkach oświatowych wynoszą: ZST – 7500 000zł, ZSUG – 

3500 000zł, remont CKZ –  ok.7600 000zł. W/w kolejne etapy dot. realizowanych 

inwestycji. Są już plany na kolejne ponieważ wnioski są składane i jeśli uda się pozyskać 

środki to nadal będą prowadzone inwestycje m.in. w placówki oświatowe, drogi. Inwestycje 

w szkoły, drogi, szpital oraz DPS są najbardziej istotne. Podkreślił, że złożono wnioski na 

inwestycje duże ponad 7000 000zł w DPS Pleszew. Cieszy też fakt, że jest ciągłość pod 

względem realizowanych inwestycji. Nie było by to jednak możliwe gdyby nie Rada 

Powiatu. Sam Zarząd Powiatu tego nie zrealizuje.  Korzystając z okazji podziękował 

wszystkim dyrektorom naszych placówek, wszystkim pracownikom, którzy pracują 

w placówkach organizacyjnych, pracownikom starostwa powiatowego ponieważ to oni 

realizują nasze wspólne zamierzenia, to oni szukają możliwości zdobycia środków, sami 

piszą wnioski. Wachlarz działalności jest bardzo szeroki więc należy mieć kadrę dobrze 

przygotowaną. Uważa, że taki zgrany zespół w starostwie, a także na tej sali jest. W sumie 

w ub.r. powiatowe placówki samodzielnie zgłosiły 73 wnioski o różne dofinansowania 

w różnych dziedzinach. Ubiegano się ogółem o 70 000 000zł. Skuteczność lepsza czy 

mniejsza  Powiat tych wniosków nie rozpatruje. Wiadomo, że ile by nie było tych środków 

zewnętrznych, to zawsze jest mało i chciało by się jeszcze więcej. Uważa, że na uwagę 

zasługuje  Powiatowy Urząd Pracy, który osiąga rekordową skuteczność i wszystkie złożone 

przez tą jednostkę powiatową zrealizowano z 100% wynikiem. Podziękował Dyrektorowi 

PUP w Pleszewie oraz wszystkim pracowników tego urzędu ponieważ dzięki tym 

opracowanym przez pracowników oraz Dyrektora powiat otrzymał prawie 16 000 000zł. 

W niektórych programach  powiat pleszewski otrzymał środków więcej niż powiat ostrowski 

lub też kaliski, a są to powiaty nieporównywalne do pleszewskiego, a w niektórych można 

się równać nawet z powiatem poznańskim. Podziękował za to. Środki trafiają zarówno do 

samorządów, do uczniów pleszewskich szkół na stypendia, staże, bony szkoleniowe, 

otwarcie działalności. Osiągnięta skala jest nieporównywalnie większa niż w innych 
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powiatach. Jest to zasługa aktywności PUP Pleszew. Szczególnie pragnie podziękować 

pracownikom starostwa powiatowego ponieważ pracownicy sami piszą wnioski do 

wszystkich funduszy rządowych. Te inwestycje nie mogłyby być realizowane, gdyby nie 

skuteczne aplikowanie o te środki. W ub.r. z funduszy rządowych (Polski Ład, Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych, Programu Inwestycji Strategicznych – PGR) Powiat 

otrzymał ok. 18 000 000zł. Podziękował Naczelnikowi Wydziału Nieruchomości, Inwestycji 

i Rozwoju Izie Wasińskiej i jej pracownikom za składanie wniosków. Podziękował 

Dyrektorowi ZDP w Pleszewie, Halinie Meller oraz jej pracownikom ponieważ także piszą 

wnioski samodzielnie. ZDP jest zawsze aktywny. Wojewoda ogłosił nabór wniosków na 

kolejny rok. Niebawem będą przygotowane kolejne wnioski do złożenia.  Podziękował 

najbliższym współpracownikom, tj. Panu Wicestaroście, Skarbnikowi Powiatu i Pani 

Sekretarz Powiatu, wszystkim naczelnikom. Samemu nie jest się wstanie dopilnować 

wszystkiego i to najbliżsi współpracownicy pilotują inwestycje, za niektóre osobiście 

odpowiadają. Jednocześnie stwierdził, że pomimo starań niesienia pomocy przez Powiat, to 

Powiat nie jest w stanie zapewnić sprawnego rozwoju dalszego inwestowania i dlatego 

szpital sam aplikuje o środki. Przypomniał ponownie, że w ub.r. szpital otrzymał od 

Wojewody Wielkopolskiego kwotę 9 000 000zł, a w tym roku od Marszałka Województwa 

również 9000 000zł.   Są to takie największe kwoty, które wpływają bezpośrednio na konto 

szpitala. Pozyskane środki umożliwiają ciągły rozwój szpitala i pozwalają inwestować 

w nowe gałęzie medyczne. Powstał nowoczesny ośrodek badań klinicznych, nie ma takiego 

nigdzie w rejonie. W związku z powyższym pleszewski szpital jest wyjątkowy. Podziękował 

Prezesowi PCM w Pleszewie oraz wszystkim pracownikom, ordynatorom za ogromne 

zaangażowanie w rozwój pleszewskiego szpitala. Są wspólne pomysły na dalsze rewolucyjne 

inwestycje, które pozwolą na dalszy rozwój szpitala. Niebawem Radni dowiedzą się o nich 

i nastąpi ich realizacja. 

 Podziękował Wójtom, Burmistrzom za wsparcie działalności Powiatu. Podziękował za 

działalność Dyrektorowi PCPR, która sprzyja ograniczeniu kosztów i zapewnieniu 

podopiecznym jak najlepsze warunki. Serdecznie za to dziękuję. Ponadto podziękował 

wszystkim Radnym za wszelką mobilizacją, składane pomysły w różnych dziedzinach. 

Wiadomo jest to, że Powiat nie jest wstanie sprostać wszystkim składanym wnioskom. 

Najważniejsze jest to, że zawsze dochodzi do porozumienia w kwestiach w danym 

momencie najistotniejszych. Wiadomo, że mieszkańcy oceniają Powiat przez pryzmat stanu 

dróg. Powiat musi jednak spojrzeć szerzej. Cieszy się, że Radni wspólnie widzą te potrzeby 

i dochodzi do porozumień w tych kwestiach. Inne gałęzie są również bardzo istotne dla 

przyszłości Powiatu. Po raz kolejny serdecznie wszystkim podziękował.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek –  podziękował Starości za 

przedstawienie najważniejszych wiadomości i informacji nt. raportu o stanie Powiatu 

w Pleszewie. Przypomniał, że raport o stanie Powiatu w Pleszewie zamieszczono na stronie 

Biuletynu Informacji Powiatowej oraz stronie internetowej Starostwa. Zachęca osoby, które 

się nie zapoznały lub nie miały jeszcze okazji do zapoznania się z tym materiałem, który 

pokazuje całokształt działalności Powiatu za rok 2022. 

Zgodnie z art. 30a ust. 6 ustawy o samorządzie powiatowym w debacie nad raportem o stanie 

powiatu mogą zabrać głos mieszkańcy. Zgłoszenie udziału w debacie poparte co najmniej 
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Ad. 11 

Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok:   

- rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok,  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, 

że sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok (zał. nr 19 prot.) 

zostało przedłożone przez Zarząd Powiatu w terminie ustawowym oraz  przesłane Radnym 

Powiatu za pośrednictwem poczty elektronicznej. Oryginał był dostępny w Biurze Rady. 

Sprawozdanie rozpatrywała w trybie procedury absolutoryjnej Komisja Rewizyjna. Poprosił 

o zgłaszanie pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie obrad. 

 

- przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Pleszewskiego 

za 2022 rok, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że uchwała 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Pleszewskiego za 2022 roku została 

przesłana Radnym wraz z materiałami sesyjnymi i była rozpatrywana przez Komisję 

Rewizyjną.  Poprosił Wiceprzewodniczącego Rady, Wojciecha Maniaka o odczytanie 

150 podpisami, należało złożyć najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który została 

zwołana sesja, na której ma być przedstawiony raport.  

Ogłoszenie o opublikowaniu przez Zarząd Powiatu w Pleszewie raportu o stanie Powiatu za 

2022 rok oraz informację o terminie sesji, na której raport będzie przedstawiony wraz 

z procedurą zgłaszania się mieszkańców do debaty zamieszczono na stronie internetowej 

Starostwa. W ustawowym terminie mieszkańcy nie zgłosili udziału w debacie. Otworzył 

debatę nad raportem o stanie Powiatu Pleszewskiego. 

 

Radni nie zgłosili udziału w debacie nad raportem o stanie Powiatu w Pleszewie. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu (15 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymujących ”, 0 

głosów „przeciw”) podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/269/2023 Rady Powiatu w Pleszewie 

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Pleszewie wotum zaufania (zał. nr 17 prot.).  

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu w Pleszewie wotum zaufania stanowi załącznik numer 18 protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – pogratulował Staroście 

Pleszewskiemu udzielenia Zarządowi Powiatu w Pleszewie wotum zaufania. Jednocześnie 

poprosił o przekazanie pracownikom starostwa powiatowego oraz wszystkich jednostek 

organizacyjnych powiatu podziękowanie za dobry ubiegły rok.  
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sentencji uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Pleszewskiego za 

2022 rok wraz z informacją o stanie mienia. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Wojciech Maniak – przedstawił 

uchwałę Nr SO – 2/0954/17/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia (zał. nr 20 

prot.). 

 

- rozpatrzenie sprawozdania finansowego Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, 

że sprawozdanie finansowe Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok (zał. nr 21 prot.) zostało  

przedłożone przez Zarząd Powiatu w ustawowym terminie oraz przesłane Radnym Powiatu 

za pośrednictwem poczty elektronicznej. Oryginał był dostępny w Biurze Rady.  

Sprawozdanie rozpatrywała w trybie procedury absolutoryjnej Komisja Rewizyjna.  

 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie obrad. 

 

- dyskusja, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – zaproponował połączenie 

dyskusji z dyskusją dotyczącą absolutorium. 

 

Nie wniesiono zastrzeżeń.  

 

- głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – wobec braku pytań 

zarządził głosowanie przedmiotowego projektu uchwały. W głosowaniu udział wzięło 

15 Radnych. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu (15 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymujących”, 

0 głosów „przeciw”), podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/270/2023 Rady Powiatu w Pleszewie 

z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok (zał. nr 22 prot.). 

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022  rok 

stanowi załącznik numer 23 protokołu. 

 

Ad. 12.  

Absolutorium: 
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- zapoznanie z informacją o stanie mienia Powiatu Pleszewskiego za okres od 01.01.2022 r. 

do 31.12.2022 r., 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, 

że informacja o stanie mienia Powiatu Pleszewskiego za okres od 01.01.2021 r. 

do 31.12.2022 r. (zał. nr 24 prot.) została przekazana przez Zarząd w ustawowym terminie.  

Sprawozdanie zostało przekazane pocztą elektroniczną Radnym. Oryginał był dostępny 

w Biurze Rady. Sprawozdanie rozpatrywała w trybie procedury absolutoryjnej Komisja 

Rewizyjna.  

 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie obrad. 

 

- przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Pleszewie o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Pleszewie o udzielenie absolutorium Zarządowi 

Powiatu z tytułu wykonania budżetu Powiatu za 2022 r. (zał. nr 25 prot.) został przekazany 

Radnym wraz z materiałami sesyjnymi. Oryginał dostępny był w Biurze Rady. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Wojciecha Barszczewskiego o przedstawienie 

sentencji wniosku absolutoryjnego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Wojciech Barszczewski – poinformował, 

że działając na podstawie art. 16 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 

powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r., poz. 1526 ze zm.) oraz art. 270 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (tj. Dz. U. z 2022 r., poz. 1634 ze zm.),  Komisja 

Rewizyjna wnosi o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu za 2022 rok. Uzasadnienie: Komisja Rewizyjna po rozpatrzeniu sprawozdania 

finansowego Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok, sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu o tym sprawozdaniu, informacji o stanie mienia Powiatu Pleszewskiego według 

stanu na dzień 31 grudnia 2022 roku pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu Powiatu za rok 

2022 przez Zarząd Powiatu w Pleszewie pozytywnie opiniuje  wykonanie budżetu Powiatu 

za rok 2022 przez Zarząd Powiatu w Pleszewie.  Za wnioskiem o udzielenie absolutorium 

dla Zarządu Powiatu za 2022 rok głosowało sześciu członków Komisji przy braku głosów 

przeciwnych: Zbigniew Duszczak zastępca Przewodniczącego Komisji, Mirosław 

Maruszewski zastępca Przewodniczącego Komisji, Andrzej Madaliński Sekretarz, 

Przemysław Kazuś Członek, Krystian Klak Członek, Wojciech Barszczewski - 

Przewodniczący Komisji.                    

Wniosek Komisji Rewizyjnej wraz z uzasadnieniem stanowi zał. nr 25 prot.  

 

- przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Pleszewie 

o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu za 2022 rok, 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady, Wojciecha Maniaka o odczytanie sentencji uchwały Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii 

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Pleszewskiego o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu za 2022 rok. W/w opinię przesłano Radnym Powiatu wraz z materiałami 

sesyjnymi.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Wojciech Maniak – odczytał uchwałę 

Nr SO – 2/0955/107/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 24 maja 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Pleszewskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 

za 2022 rok (zał. nr 26 prot.). Skład Orzekający RIO w Poznaniu na posiedzeniu w dniu 

24 maja 2023 roku wyraził opinię, iż wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Pleszewie 

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu za 2022 rok został sporządzony 

zgodnie z wymogami prawa i jest uzasadniony. 

 

- dyskusja, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – otworzył dyskusję w tym 

punkcie obrad. 

 

Radny Rady Powiatu w Pleszewie, Andrzej Madaliński – poinformował, że Klub Radnych 

„Miłośnicy Ziemi Pleszewskiej” pozytywnie ocenia wykonanie budżetu Powiatu 

Pleszewskiego w 2022 roku. Był to rok, w którym realizowano dalsze wydatki inwestycyjne, 

na inwestycje przeznaczono prawie 28 mln. zł, tj. około 23 % ogółu wydatków. Należy 

podkreślić, że Zarząd uwzględniał przy tym różne obszary funkcjonowania Powiatu. 

Głównym obszarem, jak wspomniał Pan Starosta, były oczywiście zadania drogowe, na które 

wydano prawie 13 mln. zł. Znaczące środki przeznaczono także na ochronę zdrowia wydając 

7 mln. zł na rozbudowę i modernizację bloku operacyjnego wraz z oddziałem anestezjologii 

i intensywnej terapii. Pamiętano o oświacie realizując inwestycję związaną z modernizacją 

i doposażeniem Zespołu Szkół Technicznych oraz Centrum Kształcenia Zawodowego, 

na którą w 2022 roku wydano blisko 6 mln. zł. Uwzględniono wydatki na bezpieczeństwo 

217 tys. zł, czy pomoc społeczną prawie 140 tys. zł. Wykonanie budżetu zostało pozytywnie 

ocenione przez Regionalną Izbę Obrachunkowa w Poznaniu, w związku z powyższym Klub 

Miłośników Ziemi Pleszewskiej, będzie głosował za udzieleniem absolutorium dla Zarządu 

Powiatu w Pleszewie.  

 

Radny Rady Powiatu w Pleszewie, Zbigniew Rodek – poinformował, że Klub Radnych 

„Razem dla Ziemi Pleszewskiej oraz Wspólna Przyszłość” pozytywnie ocenia fakt, iż budżet 

Powiatu Pleszewskiego zrealizowany został poprawnie. Potwierdziła to w swojej opinii 

Regionalna Izba Obrachunkowa. Doceniamy, że Zarząd znaczący poziom wydatków 

przeznacza na inwestycje – w ubiegłym roku było to prawie, jak powiedział mój poprzednik, 

28 mln zł. Cieszy fakt, że poza dominującymi inwestycjami drogowymi, znaczące środki 
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wydano na zadania oświatowe. Były to środki przeznaczone przede wszystkim 

na modernizację i doposażenie Zespołu Szkół Technicznych oraz Centrum Kształcenia 

Zawodowego, na co w 2022 roku wydano 6.318.967 zł, a inwestycja wyniosła łącznie 

6,7 mln. Inwestycję zrealizowano przy udziale środków Wielkopolskiego Regionalnego 

Programu Operacyjnego. Ponadto w ramach wydatków oświatowych 129.765 zł 

przeznaczono na montaż instalacji fotowoltaicznej na budynku Zespołu Szkół Technicznych 

w Pleszewie. Widzimy, że w 2023 roku dalej rozwijana jest infrastruktura służąca 

szkolnictwu zawodowemu, bo na sesji kwietniowej decydowaliśmy o przeznaczeniu ponad 

19 mln na ten cel, oczywiście przy wsparciu środków Polskiego Ładu na poziomie 9,4 mln. 

W tym kontekście tym bardziej chciałbym zwrócić uwagę na potrzebę pochylenia się 

i uwzględnienia w naszych planach budżetowych inwestycji w Zespole Placówek 

Specjalnych, bo warunki w tej szkole najbardziej odbiegają od pozostałych naszych placówek 

oświatowych. Odnosząc się do realizacji budżetu po stronie dochodów warto wspomnieć 

sformułowany już w ubiegłym roku apel, aby podjąć działania w celu uzyskania środków 

WRPO z Urzędu Marszałkowskiego, bo jak nam przedstawiono nadal nie wpłynęły: środki 

dofinansowania dotyczące modernizacji i doposażenia Zespołu Szkół Technicznych 

oraz Centrum Kształcenia Zawodowego oraz środki z tytułu refundacji wydatków na budowę 

ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej Krzywosądów – Kuchary. Gratulujemy 

Zarządowi dobrej pracy. Ja osobiście będę głosował w imieniu tych Klubów za udzieleniem 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Pleszewie za 2022 rok.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Wojciech Maniak – poinformował, 

że Klub Polskiego Stronnictwa Ludowego pozytywnie ocenia wykonanie budżetu Powiatu 

Pleszewskiego w 2022 roku. Był to rekordowy rok pod względem dochodów, osiągnięto je 

w kwocie 107 mln. zł., jak i wydatków na które przeznaczono 121 mln. zł. Był to przede 

wszystkim rekordowy rok pod względem inwestycji, na które wydano 27 700 tys. zł. W tym 

miejscu należy podkreślić aktywną rolę Zarządu w pozyskiwaniu środków zewnętrznych, 

które pozwoliły na tak szeroki zakres prac. Były to m.in. środki Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego, Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych, Funduszu Leśnego, Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. Głównym obszarem inwestowania były 

zadania drogowe. Wykonano blisko 30 zadań, na które wydano 12 800 tys. zł. Wśród tych 

zadań można wymienić m.in. przebudowę drogi polskie Olędry – Dobrzyca za 3 200 tys. zł, 

przebudowę drogi Pleszew – Zielona Łąka za 3 600 tys. zł, przebudowę drogi Czermin – 

Broniszewice za 725 tys. zł, remont drogi na odcinku Taczanów II – Karmin za 1 300 tys. zł. 

Na inwestycje w oświacie wydano 6,5 mln. zł. Głównym zadaniem był remont i doposażenie 

Zespołu Szkół Technicznych oraz Centrum Kształcenia Zawodowego na co w 2022 roku 

przeznaczono 6 300 tys. zł. Warto również podkreślić, że modernizacja obiektów 

oświatowych będzie kontynuowana w obecnym roku. Na ochronę zdrowia wydano 7,5 mln.zł. 

Były to przede wszystkim środki na rozbudowę i modernizację bloku operacyjnego wraz 

z oddziałem anestezjologii, intensywnej terapii i oddziału ginekologii i położnictwa 

w Pleszewskim Centrum Medycznym. Jak mogliśmy się przekonać przed chwilą wykonanie 

budżetu zostało pozytywnie zaopiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu. 
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W związku z powyższym Klub Polskiego Stronnictwa Ludowego będzie głosował 

za udzieleniem absolutorium dla Zarządu Powiatu w Pleszewie.  

  

Radna Rady Powiatu w Pleszewie, Renata Reszel – jak powiedzieli przedmówcy: drogi, 

chodniki, ścieżki rowerowe, szkoły a szczególnie szpital. Ważne jest to, że w skuteczny 

sposób wykorzystane zostały przekazane tak duże środki z budżetu państwa. Rząd Prawa 

i Sprawiedliwości stawia na zrównoważony rozwój kraju, dzięki temu wszystkie samorządy 

mają możliwość realizacji inwestycji na tak wysokim poziomie. My jako samorząd 

powiatowy dobrze je wykorzystujemy dlatego Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

przy Radzie Powiatu w Pleszewie pozytywnie ocenia wykonanie budżetu za rok 2022.  

 

- głosowanie w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Pleszewie za 2022 

rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – przypomniał, 

że udzielenie absolutorium następuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

rady, po czym zarządził głosowanie w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

w Pleszewie za 2022 rok. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu (15 głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 

0 głosów „wstrzymujących”) udzieliła absolutorium Zarządowi Powiatu w Pleszewie za 2022 

r. i podjęła uchwałę Nr XXXVIII/271/2023 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 30 czerwca 

2023 r. w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu za 2022 rok (zał. nr 27 prot). 

Lista głosowania imiennego Radnych w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

w Pleszewie za 2022 rok stanowi załącznik numer 28 protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – odczytał uchwałę Rady 

Powiatu w Pleszewie z dnia 30 czerwca 2023r. w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu za 2022 rok: Na podstawie art. 12 pkt 6 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o samorządzie powiatowym oraz art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych Rada Powiatu w Pleszewie uchwala co następuje. Paragraf 1 Rada Powiatu 

w Pleszewie bezwzględną większością głosów udziela Zarządowi Powiatu w Pleszewie 

absolutorium za 2022 rok. Paragraf 2.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Pogratulował Staroście Pleszewskiemu.  

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2023 rok. 

 

Starosta Pleszewski, Maciej Wasielewski – zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2023 rok. Podczas posiedzenia Zarządu 

Powiatu w dn. 30 czerwca b.r., Zarząd wprowadził zmiany w zakresie wycofania z budżetu 

kwoty w wysokości 1850 000zł z funduszu leśnego  na remont drogi Taczanów – Karmin. 

Środki zostaną wprowadzone na najbliższej sesji ponownie do budżetu po podpisaniu umowy 

z Lasami Państwowymi. 
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Zwrócił się do Rady Powiatu o pozytywne zaopiniowanie w/w autopoprawki. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Pleszewie w sprawie zmiany budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2023 rok. Wobec braku 

pytań zarządził głosowanie autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Pleszewie 

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2023 rok. 

 

Lista głosowania imiennego Radnych w sprawie autopoprawki do projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2023 rok stanowi załącznik numer 29 

protokołu 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu (15 głosów „za”), podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII/272/2023 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 30 czerwca 2023 r. w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2023 rok wraz z uwzględnieniem autopoprawki (zał. nr 30 

prot.).  

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Pleszewskiego na 2023 rok stanowi załącznik numer 31 protokołu. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Pleszewskiego 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Pleszewie w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Pleszewskiego. 

 

Wobec braku pytań zarządził głosowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Pleszewie 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Pleszewskiego. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu (15 głosów „za”,), podjęła Uchwałę Nr 

zmiany Uchwały Nr  XXXVIII/273/2023 z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pleszewskiego (zał. nr 32 

prot.). 

 

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pleszewskiego stanowi załącznik nr 33 protokołu. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji 

zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 4321P w miejscowości Polskie Olędry”. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Pleszewie w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji zadania 

pn. „Remont drogi powiatowej nr 4321P w miejscowości Polskie Olędry”. 

 

Wobec braku pytań zarządził głosowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Pleszewie 

w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji zadania pn. „Remont 

drogi powiatowej nr 4321P w miejscowości Polskie Olędry”. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu (15 głosów „za”,), podjęła Uchwałę Nr  

XXXVIII/274/2023 z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie 

Gminie Dobrzyca realizacji zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 4321P w miejscowości 

Polskie Olędry” (zał. nr 34 prot.). 

 

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 4321P 

w miejscowości Polskie Olędry stanowi załącznik nr 35 protokołu. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4309P w zakresie wykonania chodnika na ul. 

Rynek w m. Dobrzyca”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Pleszewie w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji zadania 

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4309P w zakresie wykonania chodnika na ul. Rynek 

w m. Dobrzyca”. 

 

Wobec braku pytań zarządził głosowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Pleszewie 

w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 4309P w zakresie wykonania chodnika na ul. Rynek w m. 

Dobrzyca”. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu (15 głosów „za”,), podjęła Uchwałę Nr  

XXXVIII/275/2023 z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie 

Gminie Dobrzyca realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4309P w zakresie 

wykonania chodnika na ul. Rynek w m. Dobrzyca” (zał. nr 36 prot.). 

 

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4309P 

w zakresie wykonania chodnika na ul. Rynek w m. Dobrzyca” stanowi załącznik nr 37 

protokołu. 
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Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu oraz udzielenia pełnomocnictw  do 

realizacji w okresie od 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r. projektu „Dla Ciebie. Dla biznesu. 

Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy w powiecie pleszewskim.” 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach 

Programu Fundusze Europejskie dla wielkopolski 2021 – 2027. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Komisja 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w Pleszewie w sprawie zatwierdzenia projektu oraz udzielenia 

pełnomocnictw  do realizacji w okresie od 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r. projektu „Dla 

Ciebie. Dla biznesu. Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy 

w powiecie pleszewskim.” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego Plus w ramach Programu Fundusze Europejskie dla wielkopolski 2021 – 2027. 

 

Wobec braku pytań zarządził głosowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Pleszewie 

w sprawie zatwierdzenia projektu oraz udzielenia pełnomocnictw  do realizacji w okresie od 

01.01.2023 r. do 31.12.2024 r. projektu „Dla Ciebie. Dla biznesu. Aktywizacja zawodowa 

osób bezrobotnych i poszukujących pracy w powiecie pleszewskim.” współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach Programu Fundusze 

Europejskie dla wielkopolski 2021 – 2027. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu (15 głosów „za”,), podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII/276/2023 z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie zatwierdzenia projektu oraz 

udzielenia pełnomocnictw  do realizacji w okresie od 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r. projektu 

„Dla Ciebie. Dla biznesu. Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy 

w powiecie pleszewskim.” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego Plus w ramach Programu Fundusze Europejskie dla wielkopolski 2021 – 2027 

(zał. nr 38 prot.). 

 

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu 

oraz udzielenia pełnomocnictw  do realizacji w okresie od 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r. 

projektu „Dla Ciebie. Dla biznesu. Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych 

i poszukujących pracy w powiecie pleszewskim.” współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach Programu Fundusze Europejskie dla 

wielkopolski 2021 – 2027 stanowi załącznik nr 39 protokołu. 

 

Ad. 18 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – powiedział, że podczas 

XXXVIII sesji w dniu 30 czerwca b.r.  z inicjatywy Dyrektora Zespołu Placówek Specjalnych 

w Pleszewie przeprowadzono zbiórkę na rzecz wychowanka Zespołu Placówek Specjalnych 

w Pleszewie.  
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Dyrektor Zespołu Placówek Specjalnych w Pleszewie,  Elżbieta Kwiatek-  

poinformowała, że Hubert Suchanecki ma 16 lat i choruje na chorobę genetyczną – dystrofię 

mięśniową uchenne’a, rzadką chorobą genetyczną charakteryzującą się postępującą 

degeneracją mięśni i kończy się śmiercią przed ukończeniem 30 roku życia. Mając tego 

świadomość zależy placówce, aby ten czas chłopiec spędził aktywnie w społeczeństwie. 

Ponadto chłopiec posiada choroby metaboliczne, co spowodowało u niego przyrost wagi. 

Stwarza to problem rodzicowi, który musi wnieść chłopca do samochodu. W związku 

z powyższym rodzinie jest potrzebny samochód z podnośnikiem hydraulicznym.  Środki ze 

zbiórki przeznaczone zostaną na zakup samochodu przystosowanego do przewozu osoby 

niepełnosprawnej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – w materiale, który 

otrzymali Radni jest też link na który Radni, ich znajomi oraz osoby chcące wesprzeć mogą 

wpłacać środki. Radni dokonali zbiórki i zebrane środki zostaną w Biurze Rady do czasu 

przekazania ich do Zespołu Placówek Specjalnych w Pleszewie. 

 

Radna Rady Powiatu w Pleszewie, Renata Reszel – poprosiła o informacje nt. organizacji 

wojewódzko - diecezjalnych dożynek wielkopolskich w Pleszewie. Chodzi także o szeroki 

przekaz informacji do społeczeństwa.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – powiedział, że informacja 

nt. organizacji dożynek zostanie przedstawiona na kolejnej sesji. Poprosił o wydruk 

scenariusza dożynek dla Radnych.  

 

Radny Rady Powiatu w Pleszewie, Wojciech Barszczewski – zgłosił interpelację w sprawie 

usunięcia drzewa przy drodze powiatowej w m. Żbiki oraz usunięcia chwastów przy drodze 

powiatowej na odcinku Pieruszyce – Wieczyn (zał. nr 40 prot.) 

 

Ad. 19 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – wobec wyczerpania 

porządku obrad o godz. 13:15 zamknął posiedzenie XXXVIII sesji Rady Powiatu 

w Pleszewie w dniu 30 czerwca 2023 roku. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie  

/-/        /-/   

Aleksandra Marciniak     Marian Adamek  

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności, 
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2. Lista obecności, 

3. Porządek obrad, 

4. Lista głosowania imiennego Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVI sesji Rady 

Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 14 kwietnia 2023 r., 

4a. Lista głosowania imiennego Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVII 

sesji Rady Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 5 maja 2023 r. , 

5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu w okresie od poprzedniej sesji, 

6. Ocena stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Pleszewskiego w roku 

2022,   

7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 2022, 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Pleszewskiego za rok 2022, 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku 

pracy w Powiecie Pleszewskim w latach 2021– 2025 za rok 2022, 

10. Sprawozdanie  z realizacji Programu współpracy Powiatu Pleszewskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze działalności pożytku 

publicznego w roku 2022, 

11. Sprawozdanie Nadzoru Wodnego w Pleszewie,  

12. Sprawozdanie Nadzoru Wodnego  w Jarocinie,  

13. Sprawozdanie Nadzoru Wodnego w Krotoszynie,  

14. Sprawozdanie Nadzoru Wodnego w Kaliszu,  

15. Sprawozdanie Nadzoru Wodnego w Koninie 

16. Raport o stanie Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok, 

17. Uchwała Nr XXXVIII/269/2023 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 30 czerwca 2023 r.  

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Pleszewie wotum zaufania,  

18. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu w Pleszewie wotum zaufania, 

19. Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok, 

20. Uchwała Nr SO – 2/0954/17/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok wraz 

z informacją o stanie mienia i objaśnieniami, 

21. Sprawozdanie finansowe Powiatu Pleszewskiego za 2022 rok, 

22. Uchwała Nr XXXVIII/270/2023 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 30 czerwca 2023 roku 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2022 rok, 

23. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok, 

24. Informacja o stanie mienia Powiatu Pleszewskiego za okres od 01.01.2022 r. do 

31.12.2022r., 

25. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Pleszewie o udzielenie absolutorium dla 

Zarządu Powiatu w Pleszewie, 
26. Uchwała Nr SO – 2/0955/107/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 24 maja 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii 
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o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Pleszewskiego o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu za 2022 rok, 
27. Uchwała Nr XXXVIII/271/2022 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 30 czerwca 2023 r. 

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu za 2022 rok, 

28. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Pleszewie za 2022 rok, 

29. Lista głosowania imiennego Radnych w sprawie autopoprawki Zarządu Powiatu 

w Pleszewie do projektu uchwały Rady Powiatu w Pleszewie w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Pleszewskiego na 2022 rok,  

30. Uchwała Nr XXXVIII/272/2023 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 30 czerwca 2023 r. 

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2023 rok 

31. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Pleszewskiego na 2023 rok, 

32. Uchwała Nr  XXXVIII/273/2023 z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pleszewskiego, 

33. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pleszewskiego, 

34. Uchwała Nr  XXXVIII/274/2023 z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji zadania pn. „Remont drogi powiatowej 

nr 4321P w miejscowości Polskie Olędry”, 

35. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 4321P 

w miejscowości Polskie Olędry, 

36. Uchwała Nr  XXXVIII/275/2023 z dnia 30 czerwca 2023 roku w  sprawie wyrażenia 

zgody na powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 4309P w zakresie wykonania chodnika na ul. Rynek w m. Dobrzyca”, 

37. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

powierzenie Gminie Dobrzyca realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 

4309P w zakresie wykonania chodnika na ul. Rynek w m. Dobrzyca”, 

38. Uchwała Nr XXXVIII/276/2023 z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie zatwierdzenia 

projektu oraz udzielenia pełnomocnictw  do realizacji w okresie od 01.01.2023 r. do 

31.12.2024 r. projektu „Dla Ciebie. Dla biznesu. Aktywizacja zawodowa osób 

bezrobotnych i poszukujących pracy w powiecie pleszewskim.” współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach Programu Fundusze 

Europejskie dla wielkopolski 2021 – 2027, 

39. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu 

oraz udzielenia pełnomocnictw  do realizacji w okresie od 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r. 

projektu „Dla Ciebie. Dla biznesu. Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych 

i poszukujących pracy w powiecie pleszewskim.” współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach Programu Fundusze Europejskie 

dla wielkopolski 2021 – 2027, 

40. Interpelacja Radnego Wojciecha Barszczewskiego w sprawie usunięcia drzewa przy 

drodze powiatowej w m. Żbiki oraz usunięcia chwastów przy drodze powiatowej na 

odcinku Pieruszyce – Wieczyn. 
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